

جدول حداقل مزد و مزایای کارگران مشمول قانون کار طبق بخشنامه شماره ۲۶۵۱۵۶ مورخ ۲۸/ ۱۲/ ۹۷ وزارت تعاون ، کار و رفاه اجتماعی در سال ۱۳۹۸

| حداقل مزد روزانه سال ۱۳۹۸                                    | ۵۰۵/ ۶۲۷ ریال                                 |
|--------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------|
| نحوه افزایش سایر سطوح مزدی نسبت به آخرین مزد سال ۱۳۹۷        | ۱۳ درصد مزد ثابت یا مبنای به اضافه ۸۷۰۴۹ ریال |
| پایه سنواتی ( روزانه )                                       | ۲۳/۳۳۳ ریال                                   |
| حد اقل مزد سی روز کار                                        | ۱۵/۱۶۸/۸۱۰ ریال                               |
| حد اقل مزد سی و یک روز کار                                   | ۱۵ / ۶۷۴/ ۴۳۷ ریال                            |
| کمک هزینه اقلام مصرفی خانوار ( بن کارگری ) ( ماهیانه )       | ۱/۹۰۰/۰۰۰ ریال                                |
| کمک هزینه مسکن ( ماهیانه )                                   | ۱ / ۰۰۰/۰۰۰ ریال                              |
| کمک هزینه عائله مندی (حق اولاد) به ازای هر فرزند ( ماهیانه ) | ۱ / ۵۱۶/ ۸۸۱ ریال                             |
| حداقل مزد یک ساعت کار عادی                                   | ۶۸/۹۸۰ ریال                                   |
| حد اقل مزد یک ساعت اضافه کاری                                | ۹۶ / ۵۷۲ ریال                                 |
| حد اقل مبلغ شبکاری ۳۵ درصد مزد روزانه                        | ۱۷۶/۹۶۹ ریال                                  |
| حد اقل مبلغ نوبتکاری ۱۰ درصد مزد روزانه                      | ۵۰/ ۵۶۳ ریال                                  |
| حد اقل مبلغ نوبتکاری ۱۵ درصد مزد روزانه                      | ۷۵ / ۸۴۴ ریال                                 |
| حد اقل مبلغ نوبتکاری ۲۲/ ۵ درصد مزد روزانه                   | ۱۱۳ / ۷۶۶ ریال                                |
| مبلغ ۲/ ۵ روز مزد جهت محاسبه سنوات بابت یک ماه               | ۱ / ۲۶۴ / ۰۶۷ ریال                            |
| حداقل مبلغ عیدی بابت یک ماه                                  | ۲/۵۲۸/۱۳۵ ریال                                |

\* بخشنامه حداقل مزد سال ۱۳۹۸ و جدول حداقل مزد و مزایای کارگران مشمول قانون کار در درگاه الکترونیکی اداره کل تعاون ، کار و رفاه اجتماعی خوزستان به نشانی [Khouzestan.mcls.gov.ir](http://Khouzestan.mcls.gov.ir) در دسترس قرار گرفته است .

جدول مزد طرح هماهنگ طبقه بندی مشاغل شرکتهای خدماتی برای اجرا در سال ۱۳۹۸

ضریب ریالی ۱۰۸۰۰۸

ارقام به ریال در روز

| پایه سنوات | مزد شغل | گروه |
|------------|---------|------|
| ۲۳۳۳۳      | ۵۰۵۶۲۷  | ۱    |
| ۲۳۵۳۳      | ۵۰۷۲۴۹  | ۲    |
| ۲۳۷۳۳      | ۵۰۸۸۷۰  | ۳    |
| ۲۳۹۳۳      | ۵۱۰۴۹۱  | ۴    |
| ۲۴۱۳۳      | ۵۱۲۶۵۲  | ۵    |
| ۲۴۳۳۳      | ۵۱۴۸۱۴  | ۶    |
| ۲۴۵۳۳      | ۵۱۶۹۷۶  | ۷    |
| ۲۴۷۳۳      | ۵۱۹۶۷۹  | ۸    |
| ۲۴۹۳۳      | ۵۲۲۳۸۰  | ۹    |
| ۲۵۱۳۳      | ۵۲۵۶۲۲  | ۱۰   |
| ۲۵۳۳۳      | ۵۲۸۸۶۵  | ۱۱   |
| ۲۵۷۳۳      | ۵۳۲۱۰۷  | ۱۲   |
| ۲۶۱۳۳      | ۵۳۶۴۳۱  | ۱۳   |
| ۲۶۵۳۳      | ۵۴۰۷۵۴  | ۱۴   |
| ۲۶۹۳۳      | ۵۴۵۰۷۸  | ۱۵   |
| ۲۷۳۳۳      | ۵۵۰۴۸۲  | ۱۶   |
| ۲۷۷۳۳      | ۵۵۵۸۸۶  | ۱۷   |
| ۲۸۱۳۳      | ۵۶۲۳۷۱  | ۱۸   |
| ۲۸۵۳۳      | ۵۶۸۸۵۶  | ۱۹   |
| ۲۸۹۳۳      | ۵۷۶۹۶۳  | ۲۰   |